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PROTOKÓŁ NR IV/2018 
z Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lipka 

odbytej dnia 28 grudnia 2018 roku 
w Gminnym Ośrodku Kultury 

 
 

Sesja odbyła się w godzinach 1400 – 1425  
 
Udział wzięli: 
 

• 15 radnych   
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Obecni: 
 
Przemysław Kurdzieko  Wójt Gminy Lipka 
Anna Orzechowska  Sekretarz Gminy Lipka 
Izabela Lewandowska Skarbnik Gminy Lipka 
 
Termin, miejsce i porządek obrad podane zostały do publicznej wiadomości w sposób 
zwyczajowo przyjęty – załącznik nr 2 do protokołu. 
 
1. Otwarcie sesji. 
 
Otwarcia czwartej Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lipka dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy Lipka Piotr Wandas, który przywitał Wójta Gminy Lipka Przemysława Kurdzieko, 
Panią Sekretarz, Panią Skarbnik, wszystkich radnych,  oraz  pracowników Urzędu Gminy 
Lipka.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka poinformował radnych, że Wójt Przemysław 
Kurdzieko zwrócił się do niego z pismem w dniu 27 grudnia o zwołanie Nadzwyczajnej 
Sesji Rady Gminy Lipka.  
           Przewodniczący dodał, że w związku z  otrzymaną informacją od Agencji 
Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa w Warszawie, że zlecenie płatności nr 
001/001/65151-UM1500075/16/01 zatwierdzone do wypłaty przez Samorząd 
Województwa Wielkopolskiego nie zostanie zrealizowane przez ARiMR  do końca grudnia 
br. z uwagi na pełne wykorzystanie środków europejskich uruchomionych do końca roku 
na realizację PROW 2014-2020. Jednocześnie zostaliśmy poinformowani, że zlecenia 
płatności  ARiMR zobowiązała się zrealizować do dnia 9 stycznia 2019r. 
Z uwagi na powyższe przedmiotem Sesji będzie podjęcie uchwał w sprawie : 
a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Lipka na 2018 rok  
b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 2018-2027 
c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego.  
 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Prowadzący obrady stwierdził, że na 15 radnych według listy obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 15 radnych wobec czego Rada Gminy Lipka jest władna podejmować 
prawomocne uchwały. 
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3. Przyjęcie porządku obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że w zarządzeniu                  
z dnia 27 grudnia 2018 roku przedstawiony został porządek obrad. Zapytał, czy są 
propozycje jego zmiany. Nikt z obecnych nie zgłosił żadnych zmian.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas zarządził głosowanie w sprawie 
przyjęcia porządku obrad. 
 
 „za”             15 głosów  
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas poinformował, że protokół z III Sesji 
Rady Gminy Lipka był do wglądu w Urzędzie Gminy, w Biurze Rady- pokój nr 1. Do dnia 
sesji nie wpłynęły uwagi do protokołu, w związku z tym zaproponował głosowanie nad 
jego przyjęciem. 
„za”   15 głosów   
„przeciw”  0 głosów, 
„wstrzymało się” 0 głosów. 
Radni jednogłośnie przyjęli protokół z poprzedniej Sesji Rady Gminy Lipka  Nr III/18.  
 
5. Informacja Wójta oraz Przewodniczących Komisji Rady Gminy Lipka                                 
z działalności w okresie międzysesyjnym.  
 

Wójt Gminy Lipka poinformował radnych, że został wybrany przewoźnik na 
dowozy dzieci do szkół. Wójt wspomniał, że został ogłoszony przetarg na dowożenie na 
trzy lata, co daje przewoźnikowi większą stabilność. Włodarz Gminy wspomniał, że do 
przetargu stanął tylko jeden oferent i niestety zmuszeni zostaliśmy unieważnić przetarg, 
z uwagi na dużą kwotę. Bilet miesięczny wzrósłby kilkakrotnie. Wójt dodał, że ustawa o 
publicznym transporcie zbiorowym dopuszcza tryb negocjacji, z czego skorzystaliśmy          
i wynegocjowaliśmy korzystniejsze dla nas warunki. Wójt podziękował pracownikom,           
oraz dyrektorom placówek oświatowych za udział w negocjacjach. Na spotkaniu 
negocjacyjnym uczestniczył również prawnik Urzędu Pan Krzysztof Grudzień.  

Wójt wspomniał, że do negocjacji stanęły dwa podmioty tj. firma Autocentrum 
Pana Dariusza Kobryń – dotychczasowy przewoźnik, oraz PKS z Piły. W wyniku tych 
negocjacji została ustalona cena za bilet miesięczny w wysokości 84,00 zł. Po uzgodnieniu                          
z dyrektorami podpisaliśmy umowę z przewoźnikiem Panem Dariuszem Kobryniem na 
rok czasu. Na koniec swojej wypowiedzi Wójt poinformował radnych, że warunki umowy                      
z przewoźnikiem zostały bardziej uszczegółowione, dodał jeszcze, że będziemy bardziej 
restrykcyjni wobec przewoźnika.  

Następnie przewodniczący wszystkich stałych komisji zakomunikowali, że od 
ostatniej Sesji Rady Gminy Lipka, z uwagi na tak krótki przedział czasowy nic się nie 
działo.  
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6. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 
 

• Wójt Przemysław Kurdzieko poinformował radnego Krzysztofa Olczak, w związku 
z jego zapytaniem z poprzedniej sesji, że plac zabaw na ulicy Strażackiej zostanie 
bardziej urozmaicony i  rozbudowany. Dodał jeszcze, że właścicielka działki 
gruntu sąsiadującego z Placem Relaksowym wyraziła chęć sprzedaży gruntu. 
Włodarz Gminy dodał, że na tej działce można by było zlokalizować strefę 
aktywności fizycznej dla dzieci i rodziców. Dlatego też najpierw chcemy nabyć 
grunt, a dopiero później zrobić projekt na zagospodarowanie tego placu, aby 
spełniał on fajne funkcje dla mieszkańców.  

• Radny Ryszard Pacholik wspomniał, że można by było również porozmawiać              
z właścicielem działki gruntu również sąsiadującej z Placem Relaksowym, na 
której obecnie stoi budynek nieistniejącego już sklepu, może i on wyraziłby zgodę 
na sprzedaż tej działki, co również wpłynie na poprawę estetyczną tego miejsca.  

• Wójt powiedział, że jest to słuszna uwaga i będzie miał to na względzie.  
 
 
7.  Podjęcie uchwal w sprawie: 
 
a) zmiany uchwały budżetowej Gminy Lipka na 2018 rok 

 
Wójt wspomniał o drodze w Osowie, na którą był złożony wniosek o płatność w 
październiku. Wójt dodał, że był w grudniu w Urzędzie Marszałkowskim, gdzie go 
poinformowano, że zlecenie płatności jest na dzień 14 grudnia 2018 roku. Wczoraj 
otrzymaliśmy informację mailową, w której zostaliśmy poinformowani, że płatność 
została przeniesiona na dzień 9 stycznia 2019 roku. W związku z czym, aby zamknąć 
tegoroczny budżet zmuszeni jesteśmy zaciągnąć kredyt do końca stycznia. Kredyt ten nie 
zepsuje nam wskaźników. 
Pani Skarbnik Barbara Marzec wspomniała, że w uchwale zmniejszone są dochody o 
kwotę 1.235.000,00 zł.  
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt z radnych nie zajął głosu.  
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   15 głosów   
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
 
Uchwała nr IV/22/18 w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Lipka na 2018 rok 
stanowi załącznik nr 3  do niniejszego protokołu.  
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b)  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Lipka na lata 2018-2027 

 
Skarbnik Barbara Marzec wspomniała, że w uchwale zmniejszono dochody w 2018 roku 
w związku ze zmianami planu dochodów o łączną kwotę 2.169.873,41 zł, w tym: 
zmniejszono plan dochodów bieżących o kwotę 934.873,41 zł oraz zmniejszono plan 
dochodów majątkowych o kwotę  1.235.000,00 zł. 
Jednocześnie w 2019 roku zwiększono plan dochodów z tytułu zwrotu dotacji ze środków 
europejskich za zadanie ''Przebudowa drogi gminnej łączącej drogę Osowo z drogą 
wojewódzką nr 188” w związku z przesunięciem zwrotu dofinansowania z 2018 roku na 
2019 rok. W kolejnych latach prognozy nie dokonywano zmian w tym zakresie. 
Zmniejszono wydatki w 2018 roku o łączną kwotę 934.873,41 zł, w tym plan wydatków 
bieżących zmniejszono o 941.178,41 zł oraz zwiększono plan wydatków majątkowych o 
kwotę 6.305,00 zł. W kolejnych latach prognozy nie dokonywano zmian w tym zakresie. 
           W związku z przesunięciem zwrotu dofinansowania z 2018 roku na 2019 rok                 
z tytułu rozliczenia zadania ''Przebudowa drogi gminnej łączącej drogę Osowo z drogą 
wojewódzką nr 188”, niezbędne jest sfinansowanie wydatków na wyprzedzające 
finansowanie (PROW 2014-2020) kredytem w wysokości 1.235.000,00 zł. Zwiększono  
o tę kwotę w 2018 roku planowane przychody budżetu (zaciągnięcie kredytu), 
jednocześnie dokonując zwiększenia rozchodów budżetu (spłata kredytu) w 2019 roku. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt nie zajął głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   15 głosów  
„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 
 
Uchwała nr IV/23/18 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Lipka na lata 2018-2027stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 
 

c) zaciągnięcia kredytu długoterminowego 
 
Skarbnik omówiła projekt uchwały. Wspomniała, że proponujemy zaciągnięcie  w 2018 
roku kredytu długoterminowego w wysokości 1.235.000,00 zł (słownie: jeden milion 
dwieście trzydzieści pięć tysięcy złotych 00/100) na wyprzedzające finansowanie 
zadania inwestycyjnego „Przebudowa drogi gminnej łączącej drogę Osowo z drogą 
wojewódzką nr 188”, realizowanego w ramach Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz 
Rozwoju Obszarów Wiejskich w ramach Programu Obszarów Wiejskich na lata 2014-
2020 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas otworzył dyskusję nad projektem 
uchwały. 
Nikt nie zajął głosu. 
Zamknięcie dyskusji. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas odczytał projekt uchwały, po czym 
zaproponował głosowanie w sprawie przyjęcia projektu uchwały:  
„za”   15 głosów  
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„przeciw”  0 głosów  
„wstrzymało się” 0 głosów 
Radni przyjęli projekt ww. uchwały. 

 
Uchwała nr IV/24/18 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego stanowi 
załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  
 
 
8. Zakończenie sesji.        
 
Wójt Gminy Lipka Przemysław Kurdzieko podziękował za tak liczne przybycie w tak 
krótkim terminie, życzył wszystkim wszystkiego najlepszego w Nowym Roku. 
Przewodniczący Rady Gminy Lipka Piotr Wandas również podziękował za udział w IV 
Nadzwyczajnej Sesji Rady Gminy Lipka i życzył wszystkim szczęśliwego Nowego Roku, po 
czym zamknął posiedzenie. Na tym protokół zakończono.  
 
Protokołowała:                             Piotr Wandas  
 
 
Monika Gręba               Przewodniczący Rady Gminy Lipka 
 

  
          

 


